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AYNACI; “BiZiM DERDiMiZDE SEVDAMIZDA VAKFIKEBiR”
Vakfıkebir Milliyetçi Hareket Partisi İlçe Başkanı Mustafa Aynacı ve beraberinde yönetim kurulu üyeleri ile birlikte Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifini ziyaret ettiler.

“BU TRABZON DEÐÝL AK PARTÝ
KOORDÝNASYON TOPLANTISIDIR”

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Ulaştırma Bakanının katılımıyla Trabzon Valiliği'nde yapılan İl Koordinasyon Toplantısı sert bir şekilde eleştirdi

> Sadık AYDIN 3'de

BAÞKAN ZORLUOÐLU ZABITA
PERSONELÝYLE BÝR ARAYA GELDÝ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, 'Zabıta Teşkilatı'nın 197'nci
kuruluş yıl dönümü dolayısıyla Zabıta Dairesi Başkanlığı personeliyle bir araya geldi.

akarya Vakfıkebirliler 

SDerneği 2023-2024 
Eğitim-Öğretim Yılı 

başlangıcında ülkemizde artan 
uyuşturucu sorununa dikkat 
çekmek ve uyuşturucu 

bağımlılığıyla mücadelede 
alınması gereken tedbirlerle 
ilgili çalışma ve çabalara katkı 
sağlamak amacıyla Ankara da 
Emniyet Genel Müdürü Erol 
AKKAYA'yı makamın da ziyaret 

ettiler. Ziyarete Sakarya 
Vakfıkebirliler derneği yönetim 
kurulu başkan yardımcısı Ayhan 
Bahadır, yönetim kurulu üyeleri 
Atilla Reis, Yusuf Culhaoğlu ve 
Recep Baltürk  katıldı.

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

> Sadık AYDIN 2'de

eni göreve 

Ybaşlayan Vakfıkebir 
Milliyetçi Hareket 

Partisi İlçe Başkanı 
Mustafa Aynacı ve 
beraberinde yönetim 
kurulu üyeleri ile birlikte 
Vakfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve 
Kefalet Kooperatifine 
nezaket ziyareti 
gerçekleştirdiler. Ziyarette 
Esnaf ve Sanatkarlar 
Kredi ve Kefalet 
Kooperatif Başkanı Hasan 
Topaloğlu ve Başkan 
Yardımcısı Abdul Vahit 
Aksoy da hazır bulundular.

laştırma ve Altyapı 

UBakanı Abdulkadir 
Uraloğludün Trabzon'a 

geldi ve bir dizi ziyarette 
bulundu. Yeni atanan Trabzon 
Valisi Aziz Yıldırım'a hayırlı olsun 
ziyareti gerçekleştiren bakan 
Uraloğlu, burada İl Koordinasyon 

toplantısına da katıldı. Ancak 
toplantıya davet edilmeyen 
isimler yine dikkat çekti. Uraloğlu 
ise sosyal medyadan 
'milletvekillerimiz, belediye 
başkanlarımız, il başkanlarımız 
ile toplantımızı gerçekleştirdik' 
ifadelerini kullandı. Fakat 

muhalefet partilerine toplantı için 
bir bilgi verilmediği ortaya çıktı. 
Toplantı ile alakalı açıklama 
yapan İYİ Parti Trabzon 
Milletvekili Yavuz Aydın, 'ortak 
akıldan uzak yapılan her toplantı 
Trabzon'a zarar veriyor' diyerek, 
yapılan toplantıyı eleştirdi. 

üyükşehir Belediye 

BBaşkanı Murat 
Zorluoğlu, Zabıta 

Dairesi Başkanı 
Muharrem Öztürk ve 
personelini kabul etti. 
Zabıta teşkilatının kuruluş 
yıl dönümü dolayısıyla 
gerçekleştirilen kabulde, 
yürütülen çalışmalar 
değerlendirildi. > Alper Özkan KARAGÖL 2'de

VAKFIKEBÝRLÝLER EMNÝYET GENEL
MÜDÜRÜNÜ ZÝYARET ETTÝLER
Sakarya Vakfıkebirliler Derneği 2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılının başlaması vesilesi
ile ülkemizde artan uyuşturucu sorununa dikkat çekmek, uyuşturucu bağımlılığıyla
mücadelede alınması gereken tedbirlerle ilgili çalışma ve çabalara katkı sağlamak
amacıyla Ankara da Emniyet Genel Müdürü Erol AKKAYA ile makamın da ziyaret ettiler.

YAYLALAR ÝNSANLARIN
ORTAK YAÞAM ALANLARIDIR
Yayla ve çevresinde turizm potansiyelinin değerlendirilmesini ve turizmin geliştirilmesine
katkı sağlamak için 2000 yılında kurulan Beypınarı Güzelleştirme ve Kalkınma Derneği
yöneticileri yayla turizminin başlamasıyla Beypınarı Yaylasında fiziki şartların yetersiz
ve görüntü kirliliği oluşturan işyerleri ve evlerin yerlerine çevre ve doğaya uygun
yenilerinin yapılmasının turizmin gelişmesi açısından önemli olduğunu belirttiler.

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de
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uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete

Büyükliman
Postası

MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

SORU VE ÖNERiLERiNiZ iÇiN
buyuklimanpostasi@gmail.com

0533 495 07 20

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917

Kuruluşu
Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1038
: 12.09.2023

Alper Özkan KARAGÖL

AYNACI; “BiZiM DERDiMiZDE SEVDAMIZDA VAKFIKEBiR”
Vakfıkebir Milliyetçi Hareket Partisi İlçe Başkanı Mustafa Aynacı ve beraberinde yönetim kurulu üyeleri ile birlikte Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifini ziyaret ettiler.

Y
eni göreve başlayan 
Vakfıkebir Milliyetçi 
Hareket Partisi İlçe 

Başkanı Mustafa Aynacı ve 
beraberinde yönetim kurulu 
üyeleri ile birlikte Vakfıkebir 
Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve 
Kefalet Kooperatifine nezaket 
ziyareti gerçekleştirdiler. 
Ziyarette Esnaf ve Sanatkarlar 
Kredi ve Kefalet Kooperatif 
Başkanı Hasan Topaloğlu ve 

Başkan Yardımcısı Abdul Vahit 
Aksoy da hazır bulundular.
“DERDİMİZ SEVDAMIZ 
VAKFIKEBİR”
Ziyaret sırasında açıklamada 
bulunan MHP Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mustafa Aynacı, “Esnaf 
ve Sanatkârlar Kredi Kefalet 
Kooperatifi Başkanımız Hasan 
Topaloğlu'nu ve Yönetimini MHP 
Vakfıkebir ilçe yönetimi olarak 
ziyaret etmiş olup, hoşsohbette 

bulunduk. Başkanımız,  
çalışmaları ile ilgili güzel bilgi 
sunumu yaptı. Bizde bu verimli 
bilgilerinden faydalanmış olduk” 
dedi. Başkan Aynacı; “Vakfıkebir 
olarak ortak akıl birlikteliği ve 
ortak düşünce ile birlikte 
Vakfıkebir'i ileriye götürmek,  
büyüyen gelişen yaşanabilir 
refah seviyesi yüksek, istihdam 
odaklı ekonomisi yükselen ilçe 
olması için bütün 

paydaşlarımızla birlikte hareket 
etmeye hazır olduğumuzu 
belirtmek istiyorum. Biz her 
zaman söylüyoruz. Derdi 
olmayanın sevdası olmaz. Bizim 
derdimizde sevdamızda 
Vakfıkebir. Her zaman ortak 
akıldan birliktelikten yana 
olduğumuzun bir kez daha altını 
çiziyor,  her zaman 
esnaflarımızın yararına olan 
projelerde sizlerin yanında 
olduğumuzun bilmesini isteriz. 
Sizlere bu güzel karşılamadan 
ve misafirperverlikten dolayı 
şahsım ve teşkilatım adına 
teşekkür ediyorum dedi.”

“YENİ GÖREVİNİZ HAYIRLI 
OLSUN”
MHP Vakfıkebir heyetine 
ziyaretleri dolayısıyla teşekkür 
eden Vakfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi Kefalet 
Kooperatif Başkanı Hasan 
Topaloğlu, “Yeni göreviniz hem 
ülkemize, hem ilçemize hayırlı 
olmasını diliyor başarılar 
temenni ediyorum. 
Esnaflarımızla yakından 
ilgilenip,  bizlerle her zaman 
irtibat halinde olmanız bizleri 
son derece memnun ve mutlu 
eder. Hepimizin ortak gayesi 
Vakfıkebir olduğu zaman hiç 

şüphe yok ki ilçemizin 
aşamayacağı sorunu kalmaz. 
Esnaf kardeşlerimize kredi 
kullandırmada bir sorun hiç 
yaşamadık. Kredilerin geri 
dönüşü ise zor süreç 
yaşamasına rağmen esnafımız 
sağduyulu davranarak 
kredilerini ödeme gayreti 
içerisindedirler. Bu istikrarın 
devamı noktasında 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Sizlere bu nazik ziyaretten 
dolayı şahsım ve kooperatifimiz 
adına teşekkür ediyorum” dedi.” 
Ziyaret karşılıklı görüş 
alışverişiyle son buldu.

12.09.2023

BU TRABZON DEĞİL AK PARTİ KOORDİNASYON TOPLANTISIDIR
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Ulaştırma Bakanının katılımıyla Trabzon Valiliği'nde yapılan İl Koordinasyon Toplantısı sert bir şekilde eleştirdi.

U
laştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir 
Uraloğludün Trabzon'a 

geldi ve bir dizi ziyarette 
bulundu. Yeni atanan Trabzon 
Valisi Aziz Yıldırım'a hayırlı 
olsun ziyareti gerçekleştiren 
bakan Uraloğlu, burada İl 
Koordinasyon toplantısına da 
katıldı. Ancak toplantıya davet 
edilmeyen isimler yine dikkat 
çekti. Uraloğlu ise sosyal 
medyadan 'milletvekillerimiz, 
belediye başkanlarımız, il 
başkanlarımız ile toplantımızı 
gerçekleştirdik' ifadelerini 
kullandı. Fakat muhalefet 
partilerine toplantı için bir bilgi 

verilmediği ortaya çıktı. Toplantı 
ile alakalı açıklama yapan İYİ 
Parti Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın, 'ortak akıldan uzak 
yapılan her toplantı Trabzon'a 
zarar veriyor' diyerek, yapılan 
toplantıyı eleştirdi. 
“SİZİ DUYARLI OLMAYA 
DAVET EDİYORUM”
İlk olarak toplantının ev 
sahipliğini yapan Trabzon Valisi 
Aziz Yıldırım'a seslenen Yavuz 
Aydın ortak akıl konusunda 
duyarlı davranmasını talep 
ederek, “Trabzon'da bugün 
yine ortak akıldan uzak bir 
fotoğraf sosyal medya ve 
basına servis edildi. Ulaştırma 

ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Trabzon'a geldi. 
Trabzon Valiliği'nden bir 
fotoğraf paylaştı. Paylaşımında 
“Valimiz, milletvekillerimiz, 
belediye başkanlarımız, il 
başkanlarımız ve diğer 
arkadaşlarımızla İl 
Koordinasyon Toplantımızı 
gerçekleştirdik.Ardından 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Murat 
Zorluoğlu ile şehrimizin 
değerini artıracak yatırımlar 
konusunda görüş alışverişinde 
bulunduk.Trabzon'umuzu 2053 
vizyonumuz kapsamında 
marka şehir haline getirme 
gayretimizi sürdüreceğiz.” 
ifadelerini kullandı. Ancak 
bizlere gelen bir davet olmadı. 
Turizm toplantısındaki tavır 
burada da devam etti. Ev 
sahipliğini yapan sayın valimiz, 
bu durum Trabzon'a zarar 
veriyor. Bu noktada sizleri daha 
duyarlı olmaya davet ediyorum 
Bizim ortak paydamız 
Trabzon'dur ve bu siyaset üstü 
bir konudur. Bu konuda daha 
hassas olacağınıza 
inanıyoruz.” ifadelerini kullandı.

“BU HATADAN VAZGEÇİN”
Daha önce yapılan turizm 
toplantısını hatırlatan Yavuz 
Aydın, ortak akıl çağrısı 
yaparak,
“Sayın Bakan, üzerinden daha 
çok zaman geçmedi, şehrimiz 
bu şekilde ortak akıldan uzak 
yapılan toplantılara şahitlik etti. 
Bunlardan birisi de şehrimizin 
en önemli sorunlarından birisi 
olan turizm ile alakalıydı. Bu 
toplantıdan bir sonuç alınmadı. 
Bir çözüm önerisi dahi 
sunulmadı. Şimdi aynı hataya 
siz de düştünüz. Bu hatadan 
dönmüş olsaydınız o toplantıda 
bizlerde olurduk. 
Milletvekillerimiz, belediye 
başkanlarımız, il başkanlarımız 
diye yazmışsınız ancak biz bir 
davet almadık. Size göre bu 
şehrin milletvekilleri, belediye 
başkanları, il başkanları 
kimler? Sadece sizin partinize 
mensup olanlar mı bu şehirde 
söz hakkına sahip? Bizleri 
ötekileştirerek bir yere 
varamazsınız. Bu yaptığınız 
siyasi iradeyi ve ortak aklı yok 
saymaktır. Bu şekilde 
yaptığınıztoplantıTrabzon İl 

Koordinasyon toplantısı 
olmuyor, AK Parti İl 
Koordinasyon toplantısı oluyor. 
Sizleri uyarıyoruz, bu şekilde 
başarıya ulaşamaz, şehre 
hizmet edemezsiniz. Artık bu 
ötekileştiren tutum ve 
siyasetten vazgeçin. Göreve 
başladığımız günden bu yana 
ortak akıldan bahsediyoruz 
fakat bunu göz ardı 
ediyorsunuz.Şehrimizde üç 
tane önemli toplantı yapıldı. 
Her toplantıda bu tavrınızdan 
ve hatanızdan vazgeçersiniz 
diye bekledik fakat değişen bir 
şey olmadı. Tekrar 
uyarıyoruz,ortak aklı ve siyasi 
iradeyi yok saymayın. 
Şehrimizi ancak birlikte 
kalkındırırız. 
Belkibilmiyorsunuzdur diye de 
hatırlatayım, Trabzon 
Milletvekili olarak, Bayındırlık, 
İmar, Ulaştırma ve Turizm 
Komisyonu'nda görev 
yapıyorum. Bir sonraki 
toplantınızda bunu da göz ardı 
etmeyin.Gelin sorunları hep 
beraber çözelim.” şeklinde 
konuştu.
“İNSANLARI KANDIRMAYA 

HAKKINIZ YOK”
Son olarak projeler hakkında 
somut adım atılmadığını 
belirten Yavuz Aydın sözlerine 
şu şekilde son verdi: 
“Açıklamanıza gelecek olursak 
2053 vizyonunuzdan 
bahsediyorsunuz amaşehirdeki 
trafikten haberiniz var mı? 
Nerede hafif raylı sistem, tren 
yolu, güney çevre yolu? 
Başlıyoruz diye vaat edilen 
projeler ne aşamada? Güney 
Çevre Yolu temeli diye 
yaptığınız açılış ne aşamada? 
Proje nerede, ihale nerede, 
kamulaştırma hangi aşamada? 
Sadece projede 
planladıklarınızı söyleyip, kazı 
yaptığınızı ifade ediyorsunuz. 
Yeter artık,bu şehirdeki 
insanları kandırmaya hakkınız 
yok. Sürekli bir tarih 
veriyorsunuz, atılan hiçbir adım 
yok. Trabzon şehri yıllardır 
oyalanıyor. Bu oyalama ve 
vaatle kandırma siyasetinden 
vazgeçin. Sizleri şeffaf olmaya 
ve birlikte çalışmaya davet 
ediyorum. Bu şehir hepimizin, 
gelin birlikte sorunlarını 
çözelim.”

Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat 
Zorluoğlu, Zabıta Dairesi 

Başkanı Muharrem Öztürk ve 
personelini kabul etti. Zabıta 
teşkilatının kuruluş yıl dönümü 
dolayısıyla gerçekleştirilen 
kabulde, yürütülen çalışmalar 
değerlendirildi.
“ÇALIŞMALARINIZI 
TAKDİRLE TAKİP 
EDİYORUM”
Zabıta personelinin Büyükşehir 

Belediyesinin görünen yüzü 
olduğunu belirten Başkan 
Zorluoğlu, “Zabıta 
teşkilatımızın çalışmalarını 
takdirle takip ediyorum. 
Arkadaşlarımız mesai 
mefhumu gözetmeden gayretle 
çalışıyorlar. Hepinize çok 
teşekkür ediyorum. Zabıta 
bizim kolluk kuvvetimiz. 
Zabıtanın uygulamalarının 
adalet ve hakkaniyet anlayışı 
içerisinde olması halinde 

kimsenin diyecek bir şeyi 
olmaz. Geçtiğimiz günlerde 
Kunduracılar Caddesi'nde 
yaşanan işgaliye sorunu ile 
ilgili de çok doğru bir davranış 
sergilediniz. Devletin, 
belediyenin resmi görevlisinin 
kullanacağı bir üslupla 
vazifenizi yaptınız. Kurallara 
aykırı harekette o ne der bu ne 
der gibi bir kuşkuya düşmeye 
gerek yok. Görevinizi yaptığınız 
sürece hiçbir sorun olmaz. Eşit 
durumda olanlara eşit 
muamele göstermeye devam 
edeceğiz” ifadelerini kullandı.
“HATIRA FOTOĞRAFI 
ÇEKTİRİLDİ”
Ziyaret, Zabıta Dairesi 
Başkanlığı personelinin 
Başkan Zorluoğlu'na çiçek 
takdimi ve hatıra fotoğrafı 
çektirilmesinin ardından sona 
erdi.

BAŞKAN ZORLUOĞLU ZABITA
PERSONELİYLE BİR ARAYA GELDİ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, 'Zabıta Teşkilatı'nın 197'nci
kuruluş yıl dönümü dolayısıyla Zabıta Dairesi Başkanlığı personeliyle bir araya geldi.

ŞEF SELMA KAYA VEDA ETTİ
12 yıldan beri Vakfıkebir Kaymakamlığı Yazı İşleri müdürlüğünde görev yapan
şef Selma Kaya Ataman, eş durumundan Rize Valiliği şef kadrosuna atandı.

akfıkebir Kaymakamlığı 

Vİlçe Yazı İşleri 
Müdürlüğünde Şef olarak 

görev yapan Selma Kaya 
Ataman'ın Rize Valiliğine tayin 
olması nedeniyle İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, ilçeye yapmış olduğu 
hizmetlerden dolayı Selma 
Kaya Ataman' ı başarı belgesi 

ile ödüllendirerek yeni 
görevinde başarılar diledi.
Ailem bildiğim kurumda 12 yıl 
sonra ayrılmak zor oldu diyen 
Selma Kaya Ataman 
duygularını şu şekilde ifade etti; 
12 yıl sonra ayrılmak daha 
doğrusu evimden ayrılmak zor 
oldu. Burada olduğum 
müddetçe kaldırım taşlarını bile 

saydım. Eş tayinimiz olmadığı 
için durumlar bunu gerektirdi, 
inşallah yuvama bir gün geri 
dönmek nasip olur. Sizlerden 
ayrılmak zor fakat benim içinde 
yeni bir başlangıç olacak. 
Gittiğim yerde görevimin en 
iyisini yapmaya gayret 
edeceğim. Hakkımızda hayırlısı 
olsun dedi.
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YAYLALAR iNSANLARIN ORTAK YAŞAM ALANLARIDIR
Yayla ve çevresinde turizm potansiyelinin değerlendirilmesini ve turizmin geliştirilmesine katkı sağlamak için 2000 yılında kurulan Beypınarı
Güzelleştirme ve Kalkınma Derneği yöneticileri yayla turizminin başlamasıyla Beypınarı Yaylasında fiziki şartların yetersiz ve görüntü kirliliği
oluşturan işyerleri ve evlerin yerlerine çevre ve doğaya uygun yenilerinin yapılmasının turizmin gelişmesi açısından önemli olduğunu belirttiler.

B
eypınarı Güzelleştirme ve 
Kalkınma Derneği 
Başkanı Nuri Sabah; 

derneğimiz 2000 yılında 
kurularak faaliyete geçti. 
Yaylamız dedelerimizin 
Cumhuriyetin ilk kurulduğu 
yıllarda sahil kasabalarında 
yaşanan sıtma ve çeşitli 
hastalıklar dolayısıyla yaylalara 
göçerek buraları kendilerine yurt 
edindiler. Hayvanlarını 
besleyerek sütünden, yağından 
ve etinden yararlanmak için 
yaylalara çıkmaya başladılar. 
Yaylacılık faaliyetleri ilk olarak 
1700'lü yılarlara dayanıyor. O 
yıllarda Vakfıkebir Yaylası 
olarak hayvanların yağ, sütü, 
peyniri ve etlerini Trabzon 
Sancağına ve Fol kasabasına 
binek hayvanları üzerinde 
naklederlerdi. Daha sonraki 

yıllarda Beypınarı Yaylasında iş 
yerleri kurarak ticarethaneler 
kurarak sıcak satışlara 
başladılar. Aynı zamanda da 
yayla merkezinde haftanın belirli 
günlerinde Pazar yeri 
oluşturdular. Gelişmesini 
sağlamak için ilk olarak bir cami 
inşa edilmiş. Sıcakların gittikçe 
artması neticesinde 1950'li 
yıllarda nüfusun artmasıyla 
birlikte asayiş olayları başlamış 
ve çeşitli asayiş olayları olmuş.
“YAYLALAR İNSANLARIN 
ORTAK YAŞAM 
ALANLARIDIR”
2000 yılında kurulan dernek ile 
Yaylamızı nasıl hizmet ederiz ve 
güzelleştiririz diyerek çeşitli fikir 
adamları ile istişare ettiklerini 
söyleyen Başkan Sabah, bu 
istişareler sonrası gölet 
yapılarak buranın iklimine 

olumlu katkıları olacağı 
yönünde karar verildi ve 
girişimlerimizi bu noktada 
yoğunlaştırdık. Bu gölet 
meteorolojik bakımdan, sis 
olaylarının azalmasına katkı 
sağlaması bakımından ve en 
önemlisi turizm açısından 
olumlu katkı sağlayacağını, 
hayvancılığın gelişmesi 
bakımından daha çok verim 
alınabileceği belirtilerek 
girişimlerimiz yaptık. Göledin su 
kesim kısmı tamamlandı. 
Bundan sonra alt yapı ve dış 
düzenleme çalışmaları 
yapılacak. Turizm açısından 
sıladan gelen yerli halkımız ile 
yabancı turistlerimizin ziyaret 
edilmesine katkıda bulunacak.
“DEMEK Kİ BENZEDİĞİMİZ 
TOPRAKLAR BİZİMDİR, 
TOPRAĞA BORÇLUYUZ”

Yayla turizminin gelişmesine 
bazı etkenlerin engel teşkil 
ettiğini söyleyen Dernek 
Başkanı Nuri Sabah; özellikle 
alt yapı, kaçak yapılaşma, 
mevzuatlardan kaynaklanan 
sorunlar, gölet projesinin 
yapılmasıyla ilgili 
mezbahane'nin kaldırılması gibi 
sorunlar atmış durumda. 
Yaylamızın Kadırga Yayla yolu 
güzergâhında olması 
yaylamızın uğrak yeri durumuna 
geçmesi, sılada olan 
insanlarımızın çoğalmasıyla 
birlikte konaklama ihtiyacının 
duyulması ve konaklama 
tesislerinin yetersiz olması 
ayrıca uzun yıllar kullandığımız 
dernek merkezimizin görüntü 
kirliliği nedeniyle yıkılarak yerine 
doğaya uygun bir tesisin bu 
güne kadar yapılamaması. 
Günümüzde yayla turizminin 
önem kazanmasıyla birlikte 
yaylamızda fiziki şartların 
yetersiz olması, çevre ve 
doğaya uygun yapıların 
yapılmaması görüntü kirliliğini 
daha da çok arttırıyor. İnsan 
yaşadığı toprağa benzediğinin 
altını çizen Nuri Sabah; demek 
ki benzediğimiz topraklar 

bizimdir, toprağa borçluyuz. 
Değerini, varlığını ve kıymetini 
iyi bilelim. Yağmalayıp hoyratça 
kullanmayalım. Turizm derken 
de kaş yaparken göz 
çıkartmayalım. Unutmayalım 
gelecek nesillerimize yaşanabilir 
bir doğa ve tertemiz bir çevre 
bırakalım. Yayla bir vazgeçilmez 
sevda olduğunu unutmayalım 
dedi.
“YAYLALAR İNSANLARIN 
ORTAK YAŞAM 
ALANLARIDIR”
Yaylalar insanların ortak yaşam 
alanları olduğunun altını çizen 
yayla sakinleri, Yaylamızı 
güzelleştirmek için devlet 
kurumları nezlinde çeşitli 

girişimlerimiz oldu. İlk olarak 
ağaçlandırma çalışmalarıyla işe 
başladık. Dönemin orman 
işletme şefi ile yaptığımız 
istişareler sonrası yüksek 
kesimlerde yetişen (Özellikle 
Erzurum Yöresinde) HUŞ 
AĞACI olarak bilinen ağacı 
Erzurum'a giderek aldık. 
Ağaçları ilk olarak caminin 
etrafına diktirdik. Yayla 
merkezindeki ağaçları 2001 
yılından beri dikerek yaylanın 
havasına katkı sağlaması 
yönünde çalıştık. Bu ağaçları 
seçmemizin amacı ise kışın 10-
15 metre kar yağdığında 
soğuktan etkilenmeyen ağaçlar 
olduğu için tercih edildi.
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VAKFIKEBİRLİLER EMNİYET GENEL
MÜDÜRÜNÜ ZİYARET ETTİLER
Sakarya Vakfıkebirliler Derneği 2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılının başlaması vesilesi ile ülkemizde artan uyuşturucu sorununa dikkat çekmek, uyuşturucu bağımlılığıyla
mücadelede alınması gereken tedbirlerle ilgili çalışma ve çabalara katkı sağlamak amacıyla Ankara da Emniyet Genel Müdürü Erol AKKAYA ile makamın da ziyaret ettiler.

S
akarya Vakfıkebirliler 
Derneği 2023-2024 
Eğitim-Öğretim Yılı 

başlangıcında ülkemizde artan 
uyuşturucu sorununa dikkat 
çekmek ve uyuşturucu 
bağımlılığıyla mücadelede 
alınması gereken tedbirlerle 
ilgili çalışma ve çabalara katkı 
sağlamak amacıyla Ankara da 
Emniyet Genel Müdürü Erol 
AKKAYA'yı makamın da ziyaret 
ettiler. Ziyarete Sakarya 
Vakfıkebirliler derneği yönetim 
kurulu başkan yardımcısı Ayhan 
Bahadır, yönetim kurulu üyeleri 
Atilla Reis, Yusuf Culhaoğlu ve 
Recep Baltürk  katıldı.

“OKUL ÖNLERİNDE VE 
OKUL ÇEVRESİNDE YAPILAN 
DENETİM ÇALIŞMALARINI 
TAKDİRLE KARŞILIYORUZ”
Ziyaret sırasında açıklama 
yapan Dernek Başkanı Yasin 
KOBAL; “Ülkemizde son 
yıllarda uyuşturucu kullanımı 
özellikle genç nüfusta hızlı bir 
şekilde artmaktadır. Türkiye 
Uyuşturucu ve Uyuşturucu 
Bağımlılığı İzleme Merkezi'nin 
resmi raporlarında da 
görüldüğü üzere, uyuşturucu 
kullanım yaşı çocuk 
diyebileceğimiz yaşlara kadar 
düşmüştür ve kullanım oranları 
sürekli yükselmektedir. Yine 

hapishanelerdeki her beş 
mahkûmdan birinin 
uyuşturucuya bağlı suçlardan 
dolayı hapiste olması bu 
endişelerimizi artırmaktadır. 
Gelinen noktada uyuşturucunun 
ülkemiz açısından ciddi 
boyutlarda sosyal problemler, 
sağlık yükü ve güvenlik 
sorunları doğurduğunu 
görüyoruz. Bu açıdan 
uyuşturucuyla mücadelede 
sadece güvenlik güçlerine ve 
kamuya değil sivil topluma ve 
tüm toplumsal kesimlere büyük 
görevler düştüğüne inanıyoruz. 
Yeni başlayan eğitim öğretim 
yılıyla birlikte okul önlerinde ve 
okul çevresinde yapılan 
denetim çalışmalarını takdirle 
karşılıyoruz. Yeni başlayan 
eğitim öğretim yılıyla birlikte 
Okullarda ve çevresinde 
yürütülecek denetim 
çalışmalarını takdirle 
karşılıyoruz. Okullarda ve 
çevresinde yürütülecek 
mücadelede Milli Eğitim 
Bakanlığı ve Emniyet Teşkilatı 
gibi kurumlarımızın yanı sıra 
ebeveynlere, esnafa ve tüm 
vatandaşlarımıza büyük 
görevler düşmektedir. Teröre 
verdiğimiz kadar uyuşturucuya 
da kurban veriyoruz. 

Uyuşturucu merkezleri zor olsa 
da bir şekilde kurutulmalıdır. 
Aksi takdirde yüz binlerce 
insanımızı kaybedeceğiz. Bu 
mücadelenin sadece polisiye 
tedbirlerle engellenemeyeceğini 
ve bu anlamda STK'larla 
işbirliği yapılması gerektiğine 
inanıyoruz. Bu mücadele 
topyekûn seferberliğe 
dönüştürülmelidir. Devletimiz ve 
iç işleri bakanlığımız gerek 
Emniyet güçleri gerek jandarma 
gerek narkotik birimleri 
insanüstü bir çaba ile 
mücadelesini sürdürüyor. Bizim 
amacımız onların bu kararlı 
çalışmalarına destek olmak ve 
onlara yardımcı olarak daha 
temiz bir topluma ulaşmamız 
için bu yolda tüm STK'lar ile 
birlikte top yükün Emniyet 
güçlerimize yardımcı olmak 
durumundayız dedi.”
Emniyet Genel Müdürümüz 
Sayın Erol Akkaya ise STK 
olarak bu duyarlılıkla görüş 
bildirerek vermiş oldukları 
destek için Yasin Kobal ve 
yönetim kuruluna teşekkür 
ederek, birlikte çalışmalar 
yapmaktan mutluluk 
duyacaklarını ifade etti. Dernek 
Başkanı Kobal  ve Yönetim 
Kuruluna teşekkür etti.

CUMHURBAŞKANI YARDIMCISI
CEVDET YILMAZ, TRABZON
VALİLİĞİ'Nİ ZİYARET ETTİ

umhurbaşkanı Yardımcısı 

CCevdet Yılmaz, Valilik 
önünde Vali Aziz Yıldırım, 

il protokolü ve tören mangası 
tarafından karşılandıktan sonra 
şeref defterini imzaladı. Yılmaz, 
daha sonra makama geçerek 
Vali Yıldırım'dan ilimizde 
yürütülen yatırımlar, projeler ve 
diğer çalışmalar hakkında brifing 
aldı. Cumhurbaşkanı 
Yardımcısın Yılmaz'a, ziyareti 
sırasında Trabzon Milletvekilleri 
Adil Karaismailoğlu, Mustafa 
Şen, Yılmaz Büyükaydın, Vehbi 

Koç, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu ve AK 
Parti İl Başkanı Dr. Sezgin 
Mumcu eşlik etti. 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Yılmaz, Valilik ziyaretinin 
ardından Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi'ne geçerek Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu ve 
ilgililerle bir araya geldi.
 Ardından Meydan ve Ganita 
bölgelerini ziyaret eden 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Yılmaz ve Vali Yıldırım 
vatandaşla sohbet etti.

Çeşitli ziyaret ve incelemelerde bulunmak üzere ilimize gelen
Cumhurbaşkanı Yardımcımız Cevdet Yılmaz, Trabzon Valiliği'ni ziyaret etti.
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Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, bahse konu 
iddialarla ilgili şu ifadeleri 
kullandı; “Kunduracılar 
Caddesi ilimizin en işlek 
alışveriş caddelerinden biri 
olup, bu caddede düzen ve 
intizamın sağlanması, yaya 
trafiğinin engellenmemesi 
amacıyla iş yerlerinin dışarıya 
herhangi bir ürün koymaları 
yıllardan beri yasaklanmıştır. 
Bu durum cadde esnafı 
tarafından da bilinmektedir. 30 
Ağustos günü adı geçen 
caddedeki bir işletmenin bu 
genel uygulamaya aykırı 
şekilde dükkânının önüne 2 
adet cansız manken koyduğu 
bilgisi üzerine zabıta birimimiz 
iş yerine giderek gerekli 
uyarıda bulunmuş ve kurallara 
aykırı olarak yol üstüne 
koyulan mankenlerin 
kaldırılmasını istemiştir. 

Burada yapılan uygulama 
caddede düzeni sağlamak ve 
oradaki tüm işyerleri için 
geçerli olan kuralları 
uygulamaktan ibaret olup, 
yapılan işlemin Türkiye 
Cumhuriyeti'nin Kurucusu Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk baskılı 
giysilerle ilgisi 
bulunmamaktadır.
“KİMSE ATATÜRK 
SEVGİMİZİ 
SORGULAYAMAZ”
Ancak konu ısrarla başka bir 
mecraya çekilerek, sanki 
Atatürk giysileri nedeniyle 
böyle bir işlem yapıldığı algısı 
oluşturulmaya çalışılmaktadır. 
Kimse bizim ülkemizin 
kurucusu olan, bize bu ülkeyi 
emanet eden Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk saygımızı, 
sevgimizi sorgulayamaz. Buna 
müsaade etmeyiz. Sayın 
Milletvekili Sibel Suiçmez 
Hanım'ın hassasiyetini 
anlamakla birlikte öncesinde 
bizden bilgi alması halinde bu 
gereksiz gündem de 
oluşmamış olacaktı. Sonuçta 
bu ticarethane, mankenlerin 
üzerine giydirdiği Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün tişörtlerini 
satarak ticaret yapmak 
istemiştir. Ticarethane olarak 
kanunlar ve kurallar 
çerçevesinde istediğini 
satabilir. Ama kurallara aykırı 
şekilde dükkânının önünü işgal 
ederse belediye de görevini 
yapar. Her isteyenin 
dükkânının önüne bir şeyler 

koyması halinde o caddenin 
hali ne olur?  Konu tamamen 
işgaliye ile alakalıdır. Bunu 
getirip Atatürk tişörtüne 
bağlamak ise ancak şark 
kurnazlığıdır.  Bu konuda ısrar 
eden işletmenin niyeti de 
Atatürk hassasiyeti değil ticari, 
siyasi veya şahsi menfaat 
temin çabasından ibarettir. 
İnsanların ticari meselelerini bu 
tür mecralara çekmelerine de 
siyasilerin alet olmamaları 
gerekir. Kolluk kuvvetlerimiz 
işgaliye ile ilgili üzerine düşen 
görevi yapmıştır. Aksi bir konu 
olsa ilk müdahaleyi veya 
uyarıyı ben yaparım. 
Kamuoyunun bu şekilde algı 
yaratılarak yanlış 
yönlendirilmesine de müsaade 
etmeyeceğimizin bilinmesini 
isterim.”

KİMSE ATATÜRK SEVGİMİZİ SORGULAYAMAZ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Kunduracılar Caddesi'ndeki bir iş yerinin önüne konulan
cansız mankenlerle ilgili zabıta ekipleri tarafından yapılan işlem hakkında ortaya atılan iddialara cevap verdi.   

KAYMAKAM PAMUK
GÖREVİNE BAŞLADI
Malatya vali yardımcılığına atanan Eynesil Kaymakamı Abdulselam Bıçak'ın yerine
Adıyaman ili Tut İlçe Kaymakamı Erkut Pamuk atanarak yeni görevine başladı.

TTSO'DAKİ TOPLANTIDA TRABZON'UN
PROJELERİ DEĞERLENDİRİLDİ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası'nda (TTSO) düzenlenen Yatırım
Koordinasyon toplantısında Trabzon'un projeleri değerlendirildi.

oplantıya Trabzon Valisi 

TAziz Yıldırım, AK Parti 
Trabzon Milletvekilleri 

Adil Karaismailoğlu ve Vehbi 
Koç, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, TTSO Başkanı Erkut 
Çelebi, Ortahisar Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç, 
KTÜ Rektörü Prof. Dr. 
Hamdullah Çuvalcı, Trabzon 
Üniversitesi Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Atilla Çimer, AK Parti İl 
Başkanı Sezgin Mumcu, DOKA 
Genel Sekreteri Kemal Akpınar, 
Trabzon Ticaret Borsası 
Başkanı Eyyüp Ergan, TESOB 
Başkanı Metin Kara, DKİB 
Başkan Vekili Ahmet Hamdi 
Gürdoğan, TTSO Yönetim 
Kurulu Üyeleri ve diğer ilgililer 
katıldı.
“PROJELER 
DEĞERLENDİRİLDİ”

Toplantıda TTSO uzmanları 
tarafından yapılan sunumlarda 
Yatırım Adası Endüstri Bölgesi, 
Kapalı Devre Yumurta Üretim 
Tesisi, İnovasyon ve 
Biyoteknoloji Merkezi, İsabella 
Üzümü Yetiştiriciliği, Fuar ve 
Kongre Merkezi, Güney Çevre 
Yolu, Su Ürünleri İhtisas OSB, 
Araklı Tekstil OSB, Yat Üretim 
Tesisi ve Çamburnu OSB, 
Erzincan - Gümüşhane - 
Trabzon Demiryolu Projesi, 
Gıda Toptancılar Sitesi, 
Mobilyakent Projesi, 
kümelenme projeleri, Trabzon 
Sağlık Turizmi Projesi, eğitim 
ve istihdam projeleri ile 
dijitalleşme projeleriyle ilgili 
sunumlar yapıldı.
Söz konusu projelerin son 
durumu ve bundan sonraki yol 
haritası konusunda görüş 
alışverişinde bulunulan 

toplantıda DKİB Başkanvekili 
Ahmet Hamdi Gürdoğan da 
Trabzon Ekonomik Dönüşüm 
Stratejisi Projesi konusunda bir 
sunum gerçekleştirdi.
AK Parti Trabzon Milletvekili 
Adil Karaismailoğlu, TTSO'nun 
Trabzon için önemli bir değer 
olduğunu belirterek, "Amaç 
şehrin gelişimini sağlamak, 
üretimini, istihdamını ve 
ihracatını artırmaktır. Ortak 
akılla bu projeleri yönetmek 
önemlidir. Ulaşımdan turizme, 
sanayiden sağlığa bütün 
sektörlerin gelişimi için bir 
araya geldiğimiz toplantının 
hayırlı olmasını diliyorum" dedi.
TTSO Başkanı Erkut Çelebi de 
özellikle Yatırım Adası Endüstri 
Bölgesi projesine önem 
verdiklerini ve dolgunun 
yapılması anlamında devletten 
destek beklediklerini vurguladı.
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24 Ağustos 2023 tarihli Resmi 
Gazete yayımlanan Kaymakam 
Kararnamesi ile Malatya vali 
yardımcılığına atanan Eynesil 
Kaymakamı Abdulselam 
Bıçak'ın yerine Adıyaman ili Tut 
İlçe Kaymakamı Erkut Pamuk 
atandı. Karşılama töreni 
istemeyen Kaymakam Erkut 
Pamuk, makamına geçerek 
çalışmalara başladı.
Kaymakam Erkut Pamuk; 1990 
Samsun doğumlu olup ilk, orta 

ve lise öğrenimini Samsun'da 
tamamladı. 2013 yılında Ankara 
Gazi Üniversitesi Kamu 
Yönetimi bölümünü bitiren 
Pamuk 2016 yılında yapılan 
Kaymakam adaylığı sınavında 
başarılı olarak 105. dönem 
kaymakam adayı oldu.
2017 yılında Ordu Kaymakam 
Adayı olarak mesleğe intisap 
etti. Çanakkale'nin Ezine ve 
Konya'nın Karatay ilçelerinde 
kaymakam refikliği yaptı. İçişleri 

Bakanlığı Mülkiye 
Başmüfettişliğinde teftiş stajını 
tamamladıktan sonra, İngiltere 
Liverpool Şehrinde dil eğitimi 
alan Erkut Pamuk iki aylık 
kaymakamlık kursundan sonra, 
Aksaray Eskil Kaymakamlığına 
vekâleten atanandı. Buradan da 
Adıyaman ili Tut İlçesi 
Kaymakamlığına atanan Pamuk 
son Kaymakam Kararnamesi ile 
Giresun İli Eynesil ilçesine 
atanmıştı.

TRABZON DA OKUL GÜVENLİĞİ
TOPLANTISI YAPILDI
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım başkanlığında 2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Okul
Güvenliği Toplantısı Hükümet Konağı A Toplantı Salonu'nda gerçekleştirildi.

rabzon'daki 

TÜniversitelerin Rektörleri, 
İl Emniyet Müdürü, İl 

Jandarma Komutanı, Ortahisar 
Belediye Başkanı Ahmet Metin 
Genç, Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Gürkan 
Üçüncü, İlçe Emniyet 
Müdürleri, İlçe Jandarma 
Komutanları ve diğer ilgililerin 
katılımıyla Hükümet Konağı A 
Toplantı Salonu'nda 
gerçekleştirildi.
Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşımızın okunmasıyla 

başlayan toplantıda yapılan 
hazırlıklar ele alındı.
Vali Aziz Yıldırım, "İlimiz 
genelinde 626 derslikte 143 bin 
232 öğrencimiz ve 12 bin 101 
öğretmenimizle 11 Eylül 
itibarıyla eğitim-öğretime 
başlayacağız. Eğitim sürecinin 
güvenli, huzurlu ve sağlıklı bir 
şekilde yürütülmesi için her 
türlü tedbir alındı. Eğitim-
öğretim yılının başta 
öğrencilerimize, 
öğretmenlerimize, velilerimize 
ve tüm eğitim camiamıza hayırlı 

olmasını diliyorum." dedi.
Vali Yıldırım, ilgili kamu, kurum 
ve kuruluşlarının idarecileri ve 
sivil toplum kuruluşlarının 
yöneticilerine söz vererek okul 
güvenliği alanında yaptıkları 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. 
Toplantıda; İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü, Yeşilay, İl Jandarma 
Komutanlığı ve İl Emniyet 
Müdürlüğü tarafından ilimizin 
eğitim ve öğretimiyle ilgili 
sunumlar gerçekleştirilirken 
okul güvenliği ile ilgili 
değerlendirmelerde bulunuldu.
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ULAŞTIRMA VE ALTYAPI BAKANI ABDULKADİR URALOĞLU TRABZON'DA
Bir dizi programlar gerçekleştirmek için ilimize gelen Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'ı ziyaret etti. 

12.09.2023

T
rabzon Valiliği ziyaretinde 
Valilik şeref defterini 
imzalayan Bakan 

Uraloğlu, Vali Aziz Yıldırım ve 
ilgili kurumların katılımı ile İl 
Koordinasyon Kurulu Toplantısı 
gerçekleştirdi. Buradaki 
toplantının ardından basın 
açıklamasında bulunan 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, “  “Fatih'in 
fethettiği, Yavuz'un yönettiği, 
Kanuni'nin doğduğu ve 
Atatürk'ün üç kez ziyaret ettiği 
bu şanlı toprakların bir evladı 
olarak aranızdayım. Ben, bu 
şehrin sokaklarında büyüdüm. 
Bu şehirde okudum. Sizlerle 
baba ocağım Trabzon'da bir 
arada olmaktan büyük mutluluk 
duyuyorum. Trabzonlular olarak 
ülkemizin ihtiyaç duyduğu her 
alanda Türkiye'nin dört bir 
yanına kök saldık. İşçi olduk, 
doktor olduk, memur olduk, 
asker olduk, esnaf olduk, 
sanayici olduk. Âmâ her 
gittiğimiz yerde yediden yetmişe 
kültürümüzü yaşattık. Hiçbir 
zaman memleketimizi 
unutmadık. Çünkü Trabzon'un 
her yanı bir başka güzel…  Ve 
biz Trabzon'un bölgesinde lider, 
refahın her alanda hissedildiği 
bir dünya kenti, marka şehir 
olması için çabalıyoruz. Bu 
kapsamda da Sayın Valimizle, 
milletvekillerimizle, belediye 
başkanlarımızla, il 
başkanlarımızla ve şehrimizin 
önde gelen siyasetçileriyle bir 
araya geldik. İl koordinasyon 
toplantısını gerçekleştirerek 
Trabzon'umuzun ihtiyaçlarını ve 
neler yapabileceğimizi masaya 
yatırdık. Kıymetli Hemşerilerim, 
Sayın Cumhurbaşkanımızın 
liderliğinde Türkiye Yüzyıl'ını 
inşa edecek adımları atmaya 
devam ediyoruz. O'nun 
liderliğinde büyük bir özveriyle 
çalışarak Türkiye'ye ulaştırma 
alanında çağ atlatan nice 
projede emek verdik. Avrasya 
Tüneli, Yavuz Sultan Selim, 
Osmangazi ve 1915 Çanakkale 
Köprüleri, İstanbul Havalimanı, 

Ordu-Giresun ve Rize Artvin 
Havalimanları, İstanbul -İzmir, 
Kuzey Marmara, Ankara-Niğde 
Otoyolları gibi küresel ölçekli 
mega projelerde birlikte çalıştık. 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
olarak son 21 yılda ülkemiz 
ulaşım ve iletişim altyapısına 
yaklaşık 4 trilyon 173 Milyar lira 
yatırım gerçekleştirdik.2003 yılı 
öncesi mevcut 6 bin 100 
kilometre uzunluğundaki 
bölünmüş yol ağımızı 29 bin 
kilometrenin üstüne çıkardık. 
Bin 714 km olan otoyol ağımızı, 
3 bin 633 kilometreye yükselttik. 
Havayolunu halkın yolu yaptık. 
İç hat uçuş nokta sayımızı 
26'dan 57'ye, dış hat uçuş 
noktamızı 343'e yükselttik. 149 
olan liman sayımızı 217'ye, 37 
olan tersane sayımızı ise 84'e 
çıkardık. Tüm ülkemizde olduğu 
gibi Trabzon'umuzu da dev 
yatırımlar ile dört baştan imar 
etmeye devam ediyoruz. Son 21 
yılda Trabzon'un ulaşım ve 
iletişim altyapısı için yaptığımız 
yatırımlarım miktarı yaklaşık 78 
milyar liradır. Trabzon'un 2003'e 
kadar sadece 56 kilometre 
bölünmüş yolu vardı biz 184 
kilometre daha yaparak 240 
kilometreye ulaştık. Yollarının 89 
kilometresi BSK kaplamalıydı, 
488 kilometreye yükselttik.2007 
yılında yıllarca bitmeyen adeta 
bir yılan hikâyesine dönen 
Karadeniz Sahil Yolunu biz 
tamamladık. Karadeniz Sahil 
Yolu ile Samsun'dan Sarp Sınır 
Kapısı'na kadar hareket geldi.  
Trabzon'da kuzeyden güneye 
ulaşım sağlayan birçok yolu 
bitirdik. Bir kısmında da 
çalışmalarımız devam ediyor. 
Müsadenizle bunları tek tek 
saymayayım. Size Zigana'dan 
bahsetmek isterim” dedi.
“YENİ ZİGANA TÜNELİ İLE İKİ 
ASRA YAKIN BİR SÜREDİR 
YAPIM, İYİLEŞTİRME GİBİ 
PEK ÇOK ÇALIŞMANIN 
YÜRÜTÜLDÜĞÜ 
GÜZERGAHA ADETA BİR 
MÜHÜR VURDUK”
 Trabzon'u Gümüşhane 

üzerinden Bayburt, Aşkale ve 
Erzurum'a bağlayan 14,5 km 
uzunluğunda Yeni Zigana 
Tüneli'ni çift tüplü olarak inşa 
ettiklerini ifade eden Bakan 
Uraloğlu, Açıldığı günden bu 
yana yeni Zigana Tünelimizden 
880 bin üzerinde araç geçti. 
Yeni Zigana Tüneli, Türk 
mühendisliğinin gurur ve yüz akı 
projelerinden birisi olmuştur. 
Yine, Maçka-Karahava 
kesiminin de bölünmüş yol 
haline getirilmesiyle 
Trabzon'dan Erzurum, Ağrı ve 
İran sınırına uzanan yolun 
standardı da yükseldi. Böylece 
güzergahtaki trafiğin Karadeniz 
sahil kesimindeki merkezlere ve 
limanlara sorunsuz akışını 
sağlanmış oldu. Kıymetli 
Hemşerilerim, Trabzon 
genelinde şu anda yaklaşık 40 
milyar proje bedeli ile 23 
karayolu projemiz devam 
ediyor.Hiç şüphesiz devam eden 
en önemli karayolu 
projelerimizden biri Kanuni 
Bulvarı Yolu'ndaki 
çalışmalarımızdır. Bildiğiniz 
üzere Kanuni Bulvarı; Trabzon 
şehir içi trafiğinde yaşanan 
yoğunluğun çözümünü 
doğrudan ilgilendiren bir 
projemiz. Toplam 28 kilometre 
uzunluğundaki Kanuni Bulvarı 
Yolu'nu BSK kaplı bölünmüş yol 
standardında inşa ediyoruz.
 Bugüne kadar yapılan 
çalışmalar ile 28 km'lik Kanuni 
Bulvarı'nın 17,6 km'sini, 17 
km'lik imar bağlantı yollarının 
9,4 km'sini ve 17,9 km'lik kavşak 
kollarının 11,2 km'sini açtık.
Şu anda Kanuni Bulvarı'nın 
Yenicuma-2 Kavşağı – 
Çukurçayır Kavşağı arasında 
kalan 4 km'lik kesiminde ve 1 
km'lik Değirmendere 
bağlantısında da yapım 
çalışmalarımız devam ediyor. 
Boztepe Tüneli'ni ve viyadüğünü 
hizmete açmayı planlıyoruz. 
Projenin tamamını da 2024 yılı 
içerisinde bitirmeyi hedefliyoruz. 
Araklı ilçemiz üzerinden 
Bayburt'a ulaşım sağlayan 

Araklı-Bayburt Yolu'nun 7 – 17. 
km'leri arasında kalan 10 km'lik 
kesimdeki yapım çalışmalarımız 
devam ediyor. Bildiğiniz üzere 
Trabzon Güney Çevre Yolu 
çalışmalarımızı da başlattık. 
Toplam 43,8 km'den oluşan 
Güney Çevre Yolu'nun 35,8 
km'sini 15 adet tünel ile, 2,1 
km'sini ise 14 adet viyadük ile 
geçmeyi planlıyoruz. Üç kısım 
halinde hayata geçireceğiz. 16,5 
km uzunluğundaki 1. kısmında 
Çevre Yolu'nun Karadeniz Sahil 
Yolu'ndan ayrıldığı proje 
başında T-1 Tüneli portaline 
ulaşabilmek için kazı ve destek 
çalışmalarına devam ediyoruz.  
Trabzon'daki yatırımlarımız 
ulaşımın tüm modlarını 
kapsıyor. Türkiye'de bir taraftan 
karayolu yatırımları devam 
ederken özellikle demiryolu 
ağırlıklı bir yatırım dönemine 
girdik. Planlamalarımız 
içerisinde Trabzon da bu 
yatırımların ortasında bulunuyor. 
Samsun-Sarp demiryolu ve 
bunun merkezi de Trabzon… 
Toplam 513 kilometre 
uzunluğunda planlanan 
demiryolunun proje 
çalışmalarını başlatacağız. Yine, 
Trabzon Raylı Sistem Hattı 
Projemiz içinde Trabzon 
Büyükşehir Belediye 
Başkanlığımızla birlikte 
çalışıyoruz” dedi. 
“TRABZON HAVALİMANI 
ÜLKEMİZİN EN YOĞUN 
HAVALİMANLARINDAN 
BİRİDİR”
Trabzon Havalimanı'nın 
ülkemizin en yoğun 
havalimanlarından biri olduğunu 
söyleyen Bakan, İç hat yolcu 
sayısında 7. sırada, dış hat 
yolcu sayısında ise 10. sırada 
yer alması çok önemli bir 
başarıdır.2022 yılında iç hat ve 
dış hat toplamında yaklaşık 3 
milyon 185 bin yolcu ağırladı. 
Bu yıl ise daha ağustos sonu 
itibariyle yaklaşık 2 milyon 500 
bin yolcu ağırladı. yılsonunda 
yolcu sayımızın 4 milyona 
ulaşacağını öngörüyoruz. 
Çünkü, Trabzon'da çok ciddi bir 
turist artışı olduğunu 

gözlemliyoruz. Yeşil ve mavinin 
bir arada bulunduğu eşsiz 
doğası ve tarihi kültürel 
varlıklarıyla Trabzon'umuz artık 
turizm açısından bir cazibe 
merkezi oldu. Kente gelen 
ziyaretçilerimiz Uzungöl, 
Sümela Manastırı, Sera Gölü, 
Çal Mağarası, Şahinkaya, 
Boztepe, Ganita ve Ayasofya 
Camisi'ni ziyaret ediyor. Körfez 
ülkeleri başta olmak üzere 
Hollanda, İtalya, Fransa ve 
Almanya gibi 12 ülkeden 
doğrudan uçuş gerçekleştirilen 
Trabzon'a, Avrupa ülkelerinden 
de çok sayıda turist geliyor. Şu 
anki verilerimize göre, 2023'ün 
ilk 7 ayında yabancı turist 
anlamında yaklaşık 400 bin 
misafirimiz var. Yabancı turist 
sayımızda 2022'nin 7 ayına 
göre yüzde 79 artış oldu. Yerli 
ve yabancı toplamında da 
2023'ün 7 aylık dönemini baz 
aldığımızda 740 bin misafirimiz 
var. Bunda da geçen yılın 
ortalamasını baz aldığımızda 
yüzde 43 artış söz konusu” dedi. 
“2053 VİZYONUMUZ 
DOĞRULTUSUNDA 
TRABZON'U BİR MARKA 
ŞEHİR HALİNE GETİRMEK 
İÇİN TURİZMİN BÖLGEYE 
SAĞLAYACAĞI FAYDAYI 
MAKSİMİZE EDECEĞİZ”
Bu nedenle Trabzon'umuza yeni 
bir havalimanı kazandırmak için 
çalışmalara başladık. Bu 
havalimanımız Trabzon'a gelen 
turist sayısının ve turizm 
gelirlerinin katbekat artmasına 
vesile olacak inşallah. Şu anda 
havalimanımızın öncelikli olarak 
yapılması gereken yapılarının 
inşalarına başladık. Mevcut iç 
hatlar terminal binasına iki adet 
sabit yolcu köprüsü ve körük 
ekleyeceğiz.Özellikle yeni dış 
hatlar gelen yolcu terminali ve 
CIP binasının aciliyeti vardı. Şu 
anda; Yıl sonuna kadar 3 bin 
240 metre uzunluğundaki yeni 
pist ve 10 milyon yolcu 
kapasiteli 110 bin metrekare 
büyüklüğündeki yeni terminal 
binasının fizibilite çalışmalarını 
tamamlayacağız. Sonrasında 
yapım sürecini başlatacağız. Ve 

hiç şüphesiz tüm bu yapılanlar 
tamamlandığında Trabzon'a 
uzun yıllar hizmet edecek çok 
kıymetli bir eser olacak. 
Memleketimiz Trabzon, futbolu 
çok seven bir şehir… 24 saatini 
futbolla yaşayan, ateşli 
taraftarları ile takımlarına sahip 
çıkan bir şehirdir. Ayrıca şu da 
bir gerçek ki futbol sadece bir 
oyun değil…  
Trabzonspor'umuzun 
şampiyonluğunu hep birlikte 
doyasıya yaşadık, gurur duyduk. 
Futbolun bir şehre ve ülkeye 
katabileceklerini hep beraber 
gördük. Hem turizmdeki 
başarıları hem de sporda ki 
başarıları ile Trabzon'un 
önümüzdeki dönemlerde 
Türkiye'nin geleceğine damga 
vuracağına canı gönülden 
inanıyorum. Halka hizmet, 
Hakk-a hizmettir düsturu ile yeni 
proje ve yatırımlarla hiç 
durmadan yolumuza devam 
ediyoruz. Yaptığımız işlere 
bakanlar bizim niyetimizi de 
görür, samimiyetimizi de görür. 
Bizim sevdamız da davamız da 
memleketimiz, tüm Türkiye'miz. 
Bakanlık olarak Trabzon için 
planladığımız her bir projemizin 
bölgenin ticaret, üretim ve 
turizm faaliyetleri potansiyelini 
katbekat arttıracağına 
inanıyoruz. Çünkü güvenli, hızlı 
ve kolay ulaşım; ticaretin, 
üretimin ve ihracatın en önemli 
bileşenidir. Trabzon'un iktisadi 
kalkınması ve sosyal 
gelişmesine yardımcı olmak, 
doğal, kültürel ve sanatsal 
varlıklarının tanıtılması ve 
korunmasını sağlamak ve tam 
anlamıyla turizme kazandırmak 
için yatırımlarımızı asla 
kesmeyeceğiz. Trabzon'u yeni 
bir cazibe merkezine 
dönüştürmeye ve marka şehir 
yapmaya gayret göstereceğiz. 
Üniversitesi, limanı, uluslararası 
havalimanı, serbest bölgesi ve 
turizm potansiyeli ile Trabzon 
aydınlık bir geleceğe, doğru 
emin adımlarla 
ilerleyecek.Trabzon, Türkiye'nin 
parlayan yıldızı olmaya devam 
edecektir.

ULAŞTIRMA VE ALTYAPI BAKANI
URALOĞLU BÜYÜKŞEHİR'İ ZİYARET ETTİ
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Trabzon Büyükşehir Belediyesini ziyaret ederek Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu ile görüştü.

B
ir dizi temas ve 
incelemede bulunmak 
üzere Trabzon'a gelen 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, 
beraberindeki heyetle Trabzon 
Büyükşehir Belediyesini ziyaret 
ederek Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu ile bir araya geldi. 
Bakan Uraloğlu'nun Büyükşehir 
Belediyesi ziyaretine; Trabzon 
Valisi Aziz Yıldırım, AK Parti 
Trabzon Milletvekili Vehbi Koç, 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Gürkan 
Üçüncü, Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Atilla Ataman, 

Büyükşehir Belediye Meclisi AK 
Parti Grup Başkan Vekili Erhan 
Nadir, ilçe belediye başkanları 
ve AK Parti ilçe başkanları eşlik 
etti.
“BAŞKAN ZORLUOĞLU 
BİLGİ VERDİ”
Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti ifade eden 
Başkan Zorluoğlu, yapılması 
düşünülen, yürütülen, ve 
yapımı tamamlanan projelerle 
ilgili Bakan Uraloğlu'na detaylı 
bilgilendirmede bulundu. 
Ortahisar Altyapı Projesi ile 
şehrin 60 yıl altyapı sorunu 
yaşamayacağını belirten 

Başkan Zorluoğlu, “Yapımları 
tamamlanan yeni otogar, 
Avrasya Pazarı, Bilim Merkezi 
ve Planetaryum ile 
İskenderpaşa otoparkının yakın 

zamanda açılışlarını 
gerçekleştireceğiz” dedi. 
Çalışmaları ilgiyle dinleyen 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, 
Trabzon'da gerçekleştirilen 
hizmetler nedeniyle Başkan 
Zorluoğlu'na teşekkür etti.
“HATIRA FOTOĞRAFI 
ÇEKTİRİLDİ”
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu'na ziyaretin anısına 
gemi maketi hediye etti. 
Ziyaret, hatıra fotoğrafı 
çektirilmesinin ardından sona 
erdi.

MİLLETVEKİLİ AYDIN
“DEMELİ'Yİ” UNUTMADI 

illetvekili Yavuz Aydın, 

M2022 yılında Ankara'da 
bir süre tedavi 

gördükten sonra Trabzon'daki 
evinde durumunun 
kötüleşmesinden dolayı 
kaldırıldığı Akçaabat Haçkalı 
Baba Devlet Hastanesi'nde 
yapılan tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılamayarak geçen 
yıl Haziran ayında vefat eden 

MHP eski Trabzon İl Başkanı 
Muammer Demeli'yi 
unutmayarak kabrini ziyaret etti.
Yavuz Aydın ziyaret sırasında 
yaptığı açıklamada; Siyasi ve 
sosyal hayatımda büyük katkıları 
olan, Ülkücü camianın önemli 
şahsiyetlerinden kıymetli 
başkanım, Muammer Demeli 
ağabeyimin kabrini ziyaret ettik. 
Mekanı Cennet olsun dedi.

İyi Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, geçtiğimiz yıl vefat eden MHP eski
Trabzon İl Başkanı Muammer Demeli'yi unutmayarak kabrini ziyaret edip dua etti.
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rTÜRKİYE ERMENİSTAN MAÇI BERABERE BİTTİ

A Milli Futbol Takımımız, EURO 2024 Elemeleri D Grubu 5. maçında Eskişehir'de konuk ettiği Ermenistan'la
1-1 berabere kaldı. Kazanması halinde gruptan çıkma yolunda dev bir adım atacak olan Ay Yıldızlılar,
Bertuğ Yıldırım'ın 88'de attığı golle sahadan 1 puanla ayrılmasına rağmen maç fazlasıyla liderliğini sürdürdü.

 Milli Takımımız, EURO 

A2024 Elemeleri D 
Grubu'ndaki 5. 

karşılaşmasında Ermenistan'ı 
ağırladı. Eskişehir Yeni 
Stadyumu'nda oynanan ve 
Daniele Orsato'nun yönettiği 
karşılaşmada eşitlik bozulmadı. 
Ermenistan'ın 49. dakikada Artak 
Dashyan ile bulduğu gole 88. 
dakikada Bertuğ Yıldırım ile yanıt 
veren Ay Yıldızlılar, sahadan 1-
1'lik eşitlikle ayrıldı.
“İSTEDİĞİMİZ GALİBİYETİ 
ALAMADIK”

Deplasmanda mağlup ettiğimiz 
Ermeniler'i bir kez daha 
yenmemiz halinde, hem zirvedeki 
yerimizi sağlamlaştırıp hem de 
rakiplerimizle puan farkını daha 
da açma şansı bulacaktık ancak 
istediğimiz galibiyeti alamadık. 
Gruptaki diğer maçta Hırvatistan, 
Letonya'yı 5-0'la geçti. Bu 
sonuçların ardından A Milliler, 5. 
maçında 10 puanını aldı ve 
liderliğini sürdürdü. Grupta kalan 
üç maçımızı sırasıyla; Hırvatistan 
(d), Letonya ve Galler (d) ile 
oynayacağız.

TRABZON'DA MİLLİYETÇİ HAREKET PARTİSİ'NDE
KONGRE HEYECANI YAŞANDI

Milliyetçi Hareket Partisi Trabzon İlçe Başkanlığı 14. Olağan Kongresi Panagia Premier Otel'de yapıldı. Mevcut İl Başkanı Ömer Ayar yeniden İl başkanı seçildi.

D
ivan Başkanlığını Musa 
Küçük'ün yaptığı 
kongreye 23.Dönem 

MHP Trabzon Milletvekili 
Süleyman Latif Yunusoğlu, 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Atilla Ataman, 
MHP Trabzon Eski İl Başkanı 
Bekir Sıtkı Tarım, AK Parti 
Ortahisar İlçe Başkanı 
Selahaddin Çebi, TÜRKAV 
Trabzon Şube Başkanı Kenan 
Kuru, Trabzon KAMU-SEN İl 
Başkanı Çoşkun Dilber, MHP 
Gümüşhane İl Başkanı Mete 
Kaya, Trabzon Ülkü Ocakları 
Başkanı Ertuğrul Bayrak, 27 ve 
28.Dönem MHP Trabzon 
Milletvekili Adayları  Nihat 
Birinci, İbrahim Çakır, Murat 
Aksoy, Emirhan Seçkin, İsmail 
Hakkı Kalyoncu, Embiya 
Cevahir, Bekir Sıtkı Tarım, 
Yavuz Tellioğlu, Şener Pul, 
Edanur Altıntaş, Yusuf Çakmak, 
ilçe başkanları ile birlikte 

yöneticiler ve partililer katıldı. 
Mevcut İl Başkanı Ömer Ayar'ın 
tek aday olarak girdiği seçime 
partililer yoğun ilgi gösterdi.
“MHP GENEL BAŞKANI 
BAHÇELİ: TÜRKİYE'NİN 
GELECEK UMUDU VE UFKU 
SİZLERSİNİZ”
Kongreye katılamayan MHP 
Genel Başkanı Devlet Bahçeli 
üyelere seslendiği mesajında şu 
ifadeleri kullandı: “Aziz dava 
arkadaşlarım, muhterem 
hanımefendi ve beyefendiler, 
müstesna heyetinizi 
selamlıyorum Sizlere saygı ve 
sevgi sunuyorum. İl 
kongremizin nice imrenilecek 
parlak gelişmelere, kutlu 
ilerleyişe nasip olmasını canı 
gönülden temenni ediyorum. 
Aranızda olmasam da kalbimin 
sizlerle olduğunu bilmenizi 
istiyorum. Davamızın asaletine 
yakışacak bir demokrasi 
adabına uygun, 54 yıla dayanan 

kutlu mücadelemize yakışır bir 
kongre yapılacağına 
inanıyorum. Hepinizden de 
bunu bekliyorum. Sizler vatan 
ve millet sevdalılarısınız. Biliniz 
ki Türkiye'nin gelecek umudu ve 
ufku sizlersiniz.”
“MHP TRABZON İL BAŞKANI 
VE BAŞKAN ADAYI ÖMER 
AYAR: DAHA YENİ 
BAŞLIYORUZ”
MHP Trabzon İl Başkanı Ömer 
Ayar kongrede yaptığı 
konuşmada herkesin çok 
çalışarak partiyi hedefe 
taşıyacağını belirterek tüm 
vatandaşların gönüllerine ve 
oylarına talip olduklarını 
açıklayarak şu ifadeleri kullandı: 
“Bilge liderimiz Sayın Doktor 
Devlet Bahçeli'nin taktir 
talimatıyla birlikte 2023 yılının 
ocak ayından itibaren Milliyetçi 
Hareket Partimizin il başkanı 
olarak görev yapmaktayım. 
Allah nasip etti ve şimdi 

kongremizde il başkanlığına 
adayım. Siz delegelerin desteği 
ile bu kutlu görevi üstlenmeye 
yönetim kurulu arkadaşlarımız 
ile birlikte talibim. 
Trabzonumuzda ilk günkü aşk 
ile son günkü gurur ile bayrağı 
teslim edeceğime dava 
arkadaşlarım ile birlikte büyük 
bir aşk ile şevkle partimizin 
başarısı, insanlarımıza hizmet 
etmek için gece gündüz hep 
birlikte yılmadan yorulmadan 
usanmadan çalışıyoruz. 
Çalışmaya aynı azim ve 
kararlılık ile devam edeceğiz. 
Aldığımız bayrağı hep birlikte 
daha yükseğe çıkarmaya 
kararlıyız. Sizlere bunun sözünü 
veriyorum. Güçlü devlet, lider 
Türkiye için hep birlikte varız. 
Biz milliyetçi ülkücü hareketin 
mensupları benlik davasına 
düşük ziyana uğrayanlardan 
değiliz. Biz halkın ve hakikatın 
peşinde Liderimiz Doktor Devlet 
Bahçeli'nin emrinde, 'Nereye 
gidiyorsun?' diye sorduklarında, 
Kızılelma'ya diyenlerdeniz. 
Beden ölür çürür, cana bakın 
siz, kim kiminle yürür ona bakın 
siz. Bırakın dönsün dönme 
dolaplar, haktan ve hakikatten 
yana bakın siz. Milliyetçi ülkücü 
hareket ezelden ebediyete 
bağımsızlığın simgesi, vatan 
sevgisinin hiç sönmeyen 
meşalesi, hain ittifak odaklarına 
yıkılmayan kale, Türk 
milletçilerinin altında toplandığı 

çatı, ülkemizin geleceğinin 
temel harcı, iç ve dış vesayet 
odaklarının korkulu rüyasıdır. 
Cumhur İttifakı bu milletin özü, 
toplumsal uzlaşının kökü, siyasi 
ve milli mücadeleyi zirveye 
taşıyan gücü, zillete düşmüş şer 
odaklarına milletimizin son 
sözüdür. Kıymetli dava 
arkadaşım, yenilenen 
kadrolarıyla tazelenmiş 
umutlarıyla kuvvetli hedefleriyle 
perçinlenmiş birlik ve beraberlik 
ruhu ile 31 Mart 2024 Mahalli 
İdare seçimlerine 
hazırlanacağız. Başarmaktan 
başka hiçbir yolumuz yok. Biz 
çok çalışacağız, her insanımıza 
ulaşacağız, gönüllerini alacağız 
ama mutlaka oylarını da 
alacağız. Merkezi yönetimler ve 
yerel yönetimler arasında tam 
bir uyumun sağlanması için hep 
birlikte istişare yapacağız. En 
uygun adaylarımızı 
bularak, umutlu geleceğe 
ulaşmak için ne 
gerekiyorsa yapacağız. 
Merkezden yerele 
istikrarı bozmadan,  
umuda doğru yol 
alacağız. Bunları hep 
birlikte yapacağız ve 
elbette kazanacağız. 
Kongremizin 
Trabzon'umuza, 
milletimize ve partimize 
hayırlı olmasını 
diliyorum. Geçmiş 
dönemlerde görev yapan 

tüm yönetici arkadaşlarıma 
teşekkürlerimi sunuyorum. 
Günümüzün kutlu olmasını 
temenni ediyorum. Daha yeni 
başlıyoruz, Ne Mutlu Türküm 
Diyene!”
“YÖNETİM KURULU ASİL 
ÜYELERİ”
1-Alper Hacısalihoğlu, 2-Halis 
Sarılalioğlu, 3-Fatih Tütünci, 4-
Hakkı Keskin, 5-Halit 
Kınalıoğlu, 6-Barış Güdük, 7-
Murat Paşa Dayıoğlu, 8-Veysel 
Bekiryazıcı, 9-Abdurrahman 
Sekban, 10-Gündoğdu Ara, 11-
Hakan Çelik, 12-Cumhur Aras, 
13-Mustafa Pehlivan, 14-Volkan 
Boz, 15-Efrahim Sarı, 16-Hakan 
Kazaz, 17-Ahmet Yayla, 18-
Emre Bayraktar, 19-Şener Pul, 
20-Mehmet Ali Sezer, 21-Ömer 
Aydın, 22-Muhammet Selim 
Zehir, 23-Ufuk Kara, 24-Mitat 
Kınalı
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